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Anna Jaworska - Przewodnicząca Rady Miasta
Dariusz Labuda - Radny OĘgu nr.4
§abina Markiewka - Radna Rady Miasta

INTERPEIń,CJA RADNYCH

Iftzysztof Swat
Burmistrz Miasta Krynica Morska

TREŚĆ INTERPELACII, KRÓTKI OPI§ STANU FAKTYCZI\TEGO

W maju tego roku przy uliry Marynarzy została zdemontowana ńeża należąca do Urzędu
Morskiego, a wraz z nią anteny komunikacyjne operatorów sieci komórkornrylch. Te działania
spowodowały, że w okolicy Przystani Rybackiej nad morzem w Kryniry MorsHej nie ma zasięgu
żadnej sieci komórkowej. Pisma informacyjne zo§tały wy§to§ovrane do wsąłstkich operatorów
(kopie w załącznikach).

Z początkiem listopada zor9 roku, na miejscu starej ńery została postawiona nowa. Roboty
nie zostały jeszcze całkowicie zakończone.

WNIOSI(I:

r) Wnioskujemy o wystosowanie odpowiedniego pisma do Urzędu Morskiego, o ponowne
udostepnienie swojej nieruchomości operatororn sieci komórkowych, w celu
prąrwrócenia zasięgu w okolicy uliry Marynarry i popra\fę jakości połączeń w
przyległych terenach miasta

z) Prosimy o sHerowanie pisma do Prezes Urzędu Komunikaeji Elektronicznej
informującego o zaistnialym problemie w mieście i sugerujemy przesłarrie kopii tego
listu do Urzędu MorsHego w Gdyei.

UZASADNIEME ISTOTNEG0 Z,NACZENIA DI-A MIA§TA I JF-I MIE§ZKAŃCÓW:

Od maja tego roku zarówno mieszkańcy jak i lieznie przybywający do Krynicy Morskiej turyści
byli pozbawieni możliwości kontaktowania się telefoniczn€go , jak również nie mieli
możliwości korrystania z usług internetowych. Jest to Etuacja ogromnie niewychodna i
niedopuszczalna w XXI wieku biorąc pod uwagę ze teręn ten znajduje się w granicach miasta.
Ponadto w prąrpadku awańi, wypadku lub klęski, zarówno mieszkańcy jak i turyści pozbawieni
są możliwości powiadomienie odpońednich służb lub rłiezwania pomocy.
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